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OR.IV.0022.1.45.2024 

PROTOKÓŁ NR 28/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w dniu 26 listopada 2024 r. 

Starostwo Powiatowe w Raciborzu 

Plac Okrzei 4, 47 – 400 Racibórz 

 

Obecni na posiedzeniu Zarządu Powiatu Raciborskiego, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Grzegorz Swoboda. Przewodniczący posiedzenia 

stwierdził, na podstawie listy obecności, wymagane quorum Zarządu Powiatu Raciborskiego 

do podejmowania uchwał. Poinformował o nieobecności Członka Zarządu Powiatu 

Raciborskiego Marka Kurpisa, który na zaproszenie Wojewody Śląskiego w Katowicach 

bierze udział w konferencji pn. „Wnioski z nadzoru Wojewody Śląskiego nad uchwałami  

i zarządzaniami organów stanowiących i wykonawczych jednostek samorządu terytorialnego 

z zakresu oświaty. Współdziałanie Śląskiego Kuratora Oświaty z jst jako organami 

prowadzącymi publiczne przedszkola, szkoły i placówki”. Jednocześnie przekazał,  

że na posiedzenie zostali zaproszeni Przewodniczący Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej w Raciborzu Sp. z o.o. w Raciborzu Rafał Jasiński, Dyrektor 

Powiatowego Centrum Sportu w Raciborzu Robert Myśliwy, Dyrektor Zamku Piastowskiego 

w Raciborzu Elżbieta Kula. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 08.00, a nie jak pierwotnie planowano  

o godz. 08.30, odbyło się w budynku A, na I piętrze, w sali Zarządu. 

Starosta zaproponował, aby oddawanie głosu sygnalizowane było poprzez 

podniesienie ręki. Przed każdym głosowaniem będzie zadawał pytanie kto jest za danym 

rozstrzygnięciem, przykładowo zaakceptowaniem/podjęciem uchwały, itp. 

Starosta wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o materiały dodatkowe, tj.: 

 

1) opinie Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Na Rzecz Wspierania Osób 

Niepełnosprawnych „DOM” w Raciborzu do § 6 pkt 1 „Programu współpracy 

Powiatu Raciborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”, 
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2) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie programu 

współpracy Powiatu Raciborskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, 

3) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat 

za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń  

i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu, 

4) projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego 

wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej  

oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu, 

5) pismo Przewodniczącego Klubu Radnych Razem dla Ziemi Raciborskiej  

w sprawie zwrócenia się z apelem do Ministra Zdrowia oraz Narodowego 

Funduszu Zdrowia w sprawie niezwłocznego uregulowania wszystkich 

zobowiązań finansowych względem Szpitala Rejonowego im. dr. J. Rostka  

w Raciborzu, 

6) pismo Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego w Raciborzu  

nr II LO-S.081.5.1.2024 z dnia 21 listopada 2024 r.,  

7) opinie Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

Raciborskiego z posiedzenia w dniu 25 listopada 2024 r. 

 

Ww. materiały dodatkowe zostaną omówione w pkt 7 protokołu.  

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem porządku posiedzenia? 

Po zmianach, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za,  

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – przyjął szczegółowy porządek posiedzenia, 

który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Starosta wyznaczył Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu  

do zreferowania poszczególnych punktów porządku posiedzenia, zgodnie z podziałem 

kompetencji w zakresie nadzoru i koordynacji spraw prowadzonych w komórkach 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Raciborzu i jednostkach organizacyjnych Powiatu 

Raciborskiego. 
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TEMATYKA  POSIEDZENIA: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 27/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w dniu 19 listopada 2024 r. 

2. Karta informacyjna Wydziału Komunikacji i Transportu dot. zapoznania się z kwartalną 

informacją o spółce Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. według stanu 

na dzień 30.09.2024 r. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat  

za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń 

w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9. 

4. Projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego. 

5. Projekty uchwał Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Materiały dodatkowe. 

 

Starosta poinformował, że kolejne posiedzenie Zarządu odbędzie się w tut. Starostwie  

26 listopada 2024 r. (po zakończeniu sesji), a następne 3 grudnia 2024 r. o godz. 08.30.  

 

Ad. 1 

 

Starosta zaproponował, aby przyjęcie Protokołu Nr 27/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 19 listopada 2024 r. miało miejsce na kolejnym posiedzeniu.  

Propozycja spotkała się z akceptacją zebranych.  

 

Ad. 2 

 

O godz. 08.10 na posiedzenie został zaproszony Przewodniczący Rady Nadzorczej 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Raciborzu Sp. z o.o. w Raciborzu  

Rafał Jasiński (dalej: Przewodniczący Rady Nadzorczej). 

Starosta w imieniu swoim oraz zebranych przywitał na posiedzeniu Przewodniczącego Rady 

Nadzorczej i poinformował, że głównym celem spotkania jest to, aby Członkowie Zarządu 

mieli możliwość poznania przedstawiciela Powiatu Raciborskiego w Radzie Nadzorczej 

Spółki. 
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Przewodniczący Rady Nadzorczej Rafał Jasiński podziękował za zaproszenie na posiedzenie 

Zarządu i przedstawił dotychczasowe doświadczenia zawodowe. Poinformował,  

że wraz z radcą prawnym Zuzanną Lepiarczyk reprezentuje Powiat Raciborski w Radzie 

Nadzorczej Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Raciborzu Sp. z o.o.  

w Raciborzu, służąc pomocą Prezesowi Zarządu.  

Następnie Przewodniczący Rady Nadzorczej omówił kartę informacyjną Wydziału 

Komunikacji i Transportu dot. zapoznania się z kwartalną informacją o spółce 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. według stanu na dzień 30 września 

2024 r. Informacja kwartalna została przygotowana zgodnie z nowym wzorem, który 

obowiązuje od 1 października 2024 r. Informację uzupełniono m.in. o sprawozdanie 

finansowe oraz rachunek zysków i strat przedstawiające porównanie do analogicznego okresu 

roku poprzedniego. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

854708. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się i przyjął kwartalną informacją o spółce 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej Sp. z o.o. według stanu na dzień 30 września 

2024 r. oraz wysłuchał informacji udzielonych przez Przewodniczącego Rady Nadzorczej 

Rafała Jasińskiego. 

Do przedstawionych przez Spółkę PKS danych finansowych odniósł się Skarbnik Powiatu, 

który jednocześnie nawiązał do otrzymanego podsumowania ekspertyzy prawnej  

dot. wskazania wymogów, jakie należy spełnić by Przedsiębiorstwo Komunikacji 

Samochodowej Sp. z o. o. w Raciborzu mogło zostać uznane za podmiot wewnętrzny 

związku powiatowo-gminnego Powiatu Raciborskiego.  

W toku dyskusji Zarząd polecił Naczelnikowi Wydziału Komunikacji i Transportu  

oraz Członkowi Zarządu Powiatu Raciborskiego Markowi Kurpisowi przedstawić na jedno  

z posiedzeń w grudniu 2024 r. kartę informacyjną w sprawie kierunków działań związanych  

z organizacją powiatowego transportu zbiorowego w kontekście współdziałania z gminami.  

O godz. 08.50 Przewodniczący Rady Nadzorczej Rafał Jasiński opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 3 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości 

cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów  

i urządzeń w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9. 
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Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857561. 

Starosta poinformował, że od 1 stycznia 2025 r. w PCS-ie w Raciborzu można będzie 

korzystać z saunarium, stąd przygotowano zmianę obowiązującego cennika. Ponadto  

w związku z inflacyjnym wzrostem kosztów funkcjonowania jednostki zaproponowano 

wzrost o 10 zł cen i opłat za usługi ujęte w cenniku. 

W toku dyskusji zebrani zgłosili uwagi redakcyjne do przedmiotowego projektu uchwały 

(m.in. drobne korekty w legendzie tabeli wprowadzającej cennik). 

Z kolei Skarbnik Powiatu zaproponował zmianę brzmienia § 2 projektu uchwały, proponując, 

aby otrzymał on brzmienie: „§ 2. W przypadku zajęć organizowanych w ramach akcji 

Zima/Lato w Powiecie oraz mających charakter otwarty/promocyjny – z wyłączeniem 

korzystania z saunarium, opłaty nie pobiera się”. Propozycja spotkała się z akceptacją 

zebranych. 

Następnie o godz. 09.15 na posiedzenie został poproszony Dyrektor Powiatowego Centrum 

Sportu w Raciborzu Robert Myśliwy.  

Starosta w imieniu swoim oraz zebranych przywitał na posiedzeniu Dyrektora Powiatowego 

Centrum Sportu w Raciborzu Roberta Myśliwego i poprosił o omówienie projektu uchwały 

Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat za usługi o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń w Powiatowym Centrum 

Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9 (dalej: cennik).  

Dyrektor Robert Myśliwy poinformował, że ww. cennik został w ubiegłym tygodniu 

skonsultowany z radcą prawnym tut. Starostwa, pracownikiem Referatu Edukacji  

oraz Członkiem Zarządu Markiem Kurpisem. Został opracowany po analizie otoczenia 

rynkowego oraz mając na względzie potencjał, jakim dysponuje Centrum. W cenniku 

zaproponowano poszerzenie oferty świadczonych usług o usługi korzystania z saunarium, 

wprowadzając bilet jednorazowy, bilet jednodniowy, karnet imienny oraz korzystanie  

z saunarium na wyłączność. Wprowadzono także możliwość korzystania z organizowanego  

raz w miesiącu (w ostatni weekend) wydarzenia saunowego. 

Po udzieleniu wyczerpujących wyjaśnień przez Dyrektora Roberta Myśliwego, Starosta 

zaproponował, aby przyjąć omawiany cennik w części dotyczącej poszerzenia oferty 

świadczonych usług, o usługi korzystania z saunarium. Wsłuchując się w argumenty 

przedstawione przez Dyrektora zrezygnowano z podniesienia wysokości pozostałych cen  

i opłat za usługi ujęte w cenniku. Jednocześnie jeśli chodzi o wyposażenie saunarium zebrani 
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uznali za celowe, aby klienci PCS-u w Raciborzu mogli korzystać z oferowanych 

prześcieradeł/ręczników. 

Z kolei Skarbnik Powiatu zapytał czy w 2025 r. PCS planuje wprowadzić podwyżki 

wynagrodzeń instruktorów? 

Dyrektor Robert Myśliwy odpowiedział, że instruktorzy w 2025 r. liczą na to, że ich 

wynagrodzenia wzrosną, jednocześnie dodał, że przygotowany przez PCS projekt budżetu 

umożliwia regulację płac. 

W toku dyskusji, Zarząd polecił Dyrektorowi przygotować zestawienie sekcji działających  

w jednostce obejmujące rodzaj zajęć, ilość grup, liczbę godzin realizowanych w tygodniu, 

liczbę uczestników i ponoszone opłaty oraz wykaz instruktorów i ich wynagrodzenie. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń w Powiatowym Centrum Sportu  

w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9 wraz z autopoprawkami redakcyjnymi zgłoszonymi  

w trakcie posiedzenia (m.in. do § 2 projektu uchwały, legendy oraz polegającymi na ujęciu  

w cenniku jedynie poszerzenia oferty świadczonych usług, o usługi korzystania z saunarium)? 

Po zapoznaniu się z informacjami przekazanymi przez Dyrektora Powiatowego Centrum 

Sportu w Raciborzu, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za,  

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat za usługi o charakterze 

użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń w Powiatowym Centrum 

Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9 wraz z ww. autopoprawkami. 

 

Następnie Skarbnik Powiatu przedstawił korespondencję mejlową Dyrektora Powiatowego 

Centrum Sportu w Raciborzu dot. zakresu prac dodatkowych (pozakosztorysowych) 

związanych pośrednio z modernizacją przestrzeni saunowej w PCS w Raciborzu. 

Szczegółowych informacji w ww. sprawie udzielił Dyrektor Robert Myśliwy,  

który ze względu na upływający do końca roku czas, poprosił o informację na jakie 

dodatkowe środki może liczyć. Poinformował, że nie planuje aneksowania dotychczasowych 

umów lecz podpisanie odrębnych na każdy z wymienionych w ww. korespondencji punktów 

(zakresów). Podkreślił, że prace dodatkowe wynikają z faktu, że modernizacja przestrzeni 

saunowej wykonywana jest na starym obiekcie. 

W toku dyskusji Skarbnik Powiatu zaproponował, aby środki na niezbędne wydatki związane 

z realizacją zadania pn. Modernizacja kondygnacji piwnicznej w tym m.in. sali gimnastycznej 
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i szatani nr 6 oraz części korytarza zostały ujęte w projektach uchwał Zarządu w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 r., które procedowane będą  

na dzisiejszym posiedzeniu. Propozycja ta spotkała się z akceptacją zebranych. 

Dodatkowo Starosta polecił, aby ww. korespondencja mejlowa Dyrektora PCS w Raciborzu 

została przesłana do zebranych. 

O godz. 10.05 Dyrektor Robert Myśliwy opuścił posiedzenie. 

 

Ad. 4 

 

Starosta oddał głos Skarbnikowi Powiatu Romanowi Nowakowi, celem przedstawienia 

projektów uchwał Rady w zakresie spraw finansowych. 

Skarbnik Powiatu zaprezentował: 

 

1) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2034, 

2) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok. 

 

Ww. projekty uchwał znajdują się w systemie informatycznym Mdok pod numerami UID: 

855156 i 855157. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że ww. nowe wersje projektów uchwał zostały szczegółowo 

omówione w trakcie posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady 

Powiatu Raciborskiego w dniu 25 listopada 2024 r. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2034 oraz jej przekazaniem na sesję  

w dniu 26 listopada 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2034 oraz postanowił o jej skierowaniu na sesję  

w dniu 26 listopada 2024 r. 
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Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego  

na 2024 rok oraz jej przekazaniem na sesję w dniu 26 listopada 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego  

na 2024 rok oraz postanowił o jej skierowaniu na sesję w dniu 26 listopada 2024 r. 

 

Starosta omówił nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych  

oraz wielkości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację tych zadań w roku 2024. Powyższe zmiany w podziale środków 

PFRON pozytywnie zaopiniowała Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych, 

podejmując uchwałę nr 3/III/2024 z dnia 22 listopada 2024 r. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857681. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zadań z zakresu 

rehabilitacji osób niepełnosprawnych oraz wielkości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań w roku 2024 

oraz jej przekazaniem na sesję w dniu 26 listopada 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zadań z zakresu rehabilitacji 

osób niepełnosprawnych oraz wielkości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań w roku 2024 oraz postanowił  

o jej skierowaniu na sesję w dniu 26 listopada 2024 r. 

 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zdecydował, że zwróci się z prośbą do Przewodniczącego 

Rady Powiatu Raciborskiego o ujęcie w porządku obrad sesji Rady Powiatu Raciborskiego  

w dniu 26 listopada 2024 roku: 

1) nowej wersji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2024 – 2034, 
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2) nowej wersji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok, 

i wycofanie z porządku obrad ww. projektów uchwał przekazanych pismem                                    

nr OR.IV.0022.3.9.2024 z dnia 13 listopada 2024 r., 

1) nowej wersji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych oraz wielkości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych                          

na realizację tych zadań w roku 2024 

i wycofanie z porządku obrad ww. projektu uchwały przekazanego pismem  

nr OR.IV.0022.3.9.2024 z dnia 19 listopada 2024 r. 

 

Ad. 5 

 

Starosta oddał głos Skarbnikowi Powiatu Romanowi Nowakowi, celem omówienia projektów 

uchwał Zarządu w zakresie spraw finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa)  

wraz z autopoprawkami. Autopoprawki dotyczą zwiększenia o kwotę 89 070,00 zł planu 

wydatków Powiatowego Centrum Sportu w Raciborzu, z przeznaczeniem na zadanie 

Modernizacja kondygnacji piwnicznej w tym m.in. sali gimnastycznej i szatani nr 6  

oraz części korytarza. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857704. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa) wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu 

autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok (rezerwa) wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie 

posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 



 

 

10 

Skarbnik Powiatu zaprezentował projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami, 

które dotyczą przesunięcia środków w ramach planu wydatków Powiatowego Urzędu Pracy 

w Raciborzu i Powiatowego Centrum Sportu w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857706. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu 

autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

rocznego planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi na rok 2024. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857708. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany rocznego planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi 

na rok 2024? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany rocznego planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi na rok 2024. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany planów finansowych Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Raciborskiego na 2024 rok. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857711. 
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Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie zmiany 

planu finansowego środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857629. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planu finansowego 

środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planu finansowego środków 

pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk zaprezentowała opinię Komisji konkursowej powołanej  

do zaopiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na powierzenie  

do realizacji zadań publicznych z zakresu administracji rządowej realizowanych przez Powiat 

Raciborski w obszarze nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Ww. opinia znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 427470. 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk zaproponowała, aby Zarząd wybrał: 

 

1) ofertę Fundacji „Togatus Pro Bono” w Olsztynie do realizacji zadania publicznego  

pod nazwą „Prowadzenie w 2025 roku punktu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej                   

w Krzyżanowicach, w budynku przy ul. Głównej 5”; 
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2) ofertę Fundacji „Togatus Pro Bono” w Olsztynie do realizacji zadania publicznego  

pod nazwą „Prowadzenie w 2025 roku punktu świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego w Kuźni Raciborskiej, w budynku przy ul. Klasztornej 9”. 

Zadania, o których mowa w pkt 1 i 2 realizowane będą od dnia 1 stycznia 2025 r.  

do dnia 31 grudnia 2025 r. 

Powyższa propozycja spotkała się z akceptacją zebranych. 

 

Następnie Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wyboru najkorzystniejszych ofert w otwartym konkursie ofert  

na powierzenie do realizacji zadań publicznych z zakresu administracji rządowej 

realizowanych przez Powiat Raciborski w obszarze nieodpłatnej pomocy prawnej, 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857643. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyboru najkorzystniejszych ofert 

w otwartym konkursie ofert na powierzenie do realizacji zadań publicznych z zakresu 

administracji rządowej realizowanych przez Powiat Raciborski w obszarze nieodpłatnej 

pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – po zapoznaniu się z opinią Komisji konkursowej, podjął uchwałę 

w sprawie wyboru najkorzystniejszych ofert w otwartym konkursie ofert na powierzenie  

do realizacji zadań publicznych z zakresu administracji rządowej realizowanych przez Powiat 

Raciborski w obszarze nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego 

wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie                

z obiektów i urządzeń w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9 

wraz z autopoprawkami, o których mowa w pkt 3 protokołu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857560. 
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Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego wysokości cen i opłat  

za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń  

w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9  

wraz z autopoprawkami, o których mowa w pkt 3 protokołu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego wysokości cen i opłat za usługi  

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń  

w Powiatowym Centrum Sportu w Raciborzu przy ulicy Klasztornej 9  

wraz z autopoprawkami, o których mowa w pkt 3 protokołu. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

 

Ad. 6 

 

Skarbnik Powiatu omówił kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. przedstawienia 

zmian w planach finansowych Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych  

na 2024 rok. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857469. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się ze zmianą planu finansowego Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu na 2024 r. 

 

Starosta zaproponował, aby karta informacyjna Referatu Edukacji dot. polecenia Zarządu  

ws. założeń utworzenia nowej jednostki organizacyjnej – Powiatowy Dom Kultury  

w Raciborzu została omówiona w końcowej części posiedzenia. Propozycja spotkała się  

z akceptacją zebranych. 

 

Starosta przedstawił kartę informacyjną Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

dot. raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Raciborskiego  

za lata 2022-2023. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

857554. 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego przyjął i przekazał na sesję Rady Powiatu Raciborskiego  

w dniu 26 listopada 2024 r. skorygowany „Raport z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Raciborskiego za lata 2022-2023”. 

 

Starosta zapoznał zebranych z opinią Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Powiatu Raciborskiego z posiedzenia w dniu 19 listopada 2024 r. 

Ww. opinia znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 857150. 

 

Ad. 7 

 

W tym miejscu Starosta rozpoczął omawianie materiałów dodatkowych. 

 

Starosta przedstawił: 

1) uwagę Prezesa Zarządu Stowarzyszenia Na Rzecz Wspierania Osób Niepełnosprawnych 

„DOM” w Raciborzu do § 6 pkt 1 „Programu współpracy Powiatu Raciborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2025 rok”, polegającą na dopisaniu podpunktu w brzmieniu: „prowadzenie i rozwój 

infrastruktury środowiskowego domu samopomocy” lub „prowadzenie ośrodków wsparcia 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi”, 

2) nową wersję projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie programu 

współpracy Powiatu Raciborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (po konsultacjach). 

 

Ww. opinia znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 857862,  

a projekt uchwały pod numerem UID 857806. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z uwagą Prezesa Zarządu Stowarzyszenia  

Na Rzecz Wspierania Osób Niepełnosprawnych „DOM” w Raciborzu do § 6 pkt 1 „Programu 

współpracy Powiatu Raciborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”, polegającą na dopisaniu podpunktu w brzmieniu: 

„prowadzenie i rozwój infrastruktury środowiskowego domu samopomocy”  

lub „prowadzenie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi”. 
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Po dyskusji i dokonaniu analizy zgłoszonej przez Stowarzyszenie uwagi, Starosta zapytał,  

kto jest za jej odrzuceniem? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – po analizie odrzucił zgłoszoną przez ww. Stowarzyszenie  

uwagę ze względu na to, że nie przewiduje się w 2025 roku rozwoju infrastruktury. 

Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem nowej wersji projektu uchwały 

Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie programu współpracy Powiatu Raciborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok  

wraz z uwagą, o której mowa powyżej zgłoszoną podczas posiedzenia oraz jej skierowaniem 

na sesję w dniu 26 listopada 2024 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował nową wersję projektu uchwały Rady 

Powiatu Raciborskiego w sprawie programu współpracy Powiatu Raciborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok  

wraz z uwagą, o której mowa powyżej zgłoszoną podczas posiedzenia oraz postanowił o jej 

skierowaniu na sesję w dniu 26 listopada 2024 r. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego postanowił, że zwróci się z prośbą do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Raciborskiego o wprowadzenie na sesję w dniu 26 listopada 2024 r. nowej wersji 

projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie programu współpracy Powiatu 

Raciborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2025 rok (po konsultacjach) i jednocześnie wycofanie z porządku obrad ww. projektu 

uchwały przekazane pismem nr OR.IV.0022.3.9.2024 z dnia 13 listopada 2024 r. 

 

Starosta omówił pismo Przewodniczącego Klubu Radnych Razem dla Ziemi Raciborskiej  

w sprawie zwrócenia się z apelem do Ministra Zdrowia oraz Narodowego Funduszu Zdrowia 

w sprawie niezwłocznego uregulowania wszystkich zobowiązań finansowych względem 

Szpitala Rejonowego im. dr. J. Rostka w Raciborzu. 

Ww. pismo znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 857712. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z pismem Przewodniczącego Klubu Radnych 

Razem dla Ziemi Raciborskiej w sprawie zwrócenia się z apelem do Ministra Zdrowia                 

oraz Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie niezwłocznego uregulowania wszystkich 
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zobowiązań finansowych względem Szpitala Rejonowego im. dr. J. Rostka w Raciborzu 

uznając, że ww. wniosek jest bezprzedmiotowy, gdyż sprawa została już zrealizowana.  

Po analizie dokumentów i informacji omówionych przez Dyrektora Szpitala na posiedzeniu  

w dniu 19 listopada 2024 r. Zarząd wystąpił do Ministra Zdrowia z wnioskiem o niezwłoczne 

podjęcie decyzji prowadzących do pełnego uregulowania zobowiązań Narodowego Funduszu 

Zdrowia względem Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Szpitala 

Rejonowego im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

 

Starosta zaprezentował pismo Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego w Raciborzu  

nr II LO-S.081.5.1.2024 z dnia 21 listopada 2024 r., które znajduje się w systemie 

informatycznym Mdok pod numerem UID 857867. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego wstępnie zapoznał się z pismem Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego w Raciborzu nr II LO-S.081.5.1.2024 z dnia 21 listopada 2024 r.  

dot. złożenia wniosku do projektu mobilności uczniów i kadry KA122-SCH w ramach 

programu Erasmus+ i przekazał Referatowi Edukacji do realizacji. 

 

Starosta przedstawił opinie Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

Raciborskiego z posiedzenia w dniu 25 listopada 2024 r., które znajdują się w systemie 

informatycznym Mdok pod numerem UID 858180. 

 

W tym miejscu Starosta zapoznał wstępnie zebranych z korespondencją Dyrektora Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Raciborzu dot. realizacji zaleceń 

przeciwpożarowych w jednostce oraz w sprawie zwiększenia środków o kwotę 16 000,00 zł  

z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia oraz na remont blacharki dachowej 

Szkoły. 

Po dyskusji, Zarząd polecił Kierownikowi Referatu Edukacji uzyskać informacje  

z wszystkich szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Raciborski nt. kontroli przeprowadzonych przez podmioty zewnętrzne, w szczególności  

przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu i Powiatową Stację 

Sanitarno-Epidemiologiczną w Raciborzu zawierających zalecenia rodzące konsekwencje 

finansowe i inwestycyjne.  Z kolei Kierownik Referatu Administracyjnego uzyska informacje 

z pozostałych jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego. Po uzyskaniu ww. danych 

zostanie przygotowana karta informacyjna w ww. sprawie na jedno z kolejnych posiedzeń,  
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w której w formie tabelarycznej ujęte zostanie zestawienie zaleceń wraz z określeniem 

stopnia/poziomu realizacji. 

 

O godz. 10.45 na posiedzenie została poproszona Dyrektor Zamku Piastowskiego  

w Raciborzu Elżbieta Kula, celem przedstawienia projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858089. 

Po krótkiej dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały, Starosta oraz Wicestarosta 

przeprosili zebranych, udając się do kancelarii notarialnej w sprawie podpisania umowy 

sprzedaży nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 1587/454, a.m. 4, obręb 

Starawieś. 

W związku z powyższym Starosta ogłosił przerwę w obradach Zarządu od godz. 10.55. 

 

Po zakończonej przerwie, ok. godz. 12.00 Starosta wznowił posiedzenie Zarządu Powiatu 

Raciborskiego. 

Wicestarosta Ewa Lewandowska poinformowała, że podpisano umowę sprzedaży                          

na podstawie której działka nr 1587/454 została sprzedana na rzecz Przedsiębiorstwa 

Usługowego ,,Borbud” Sp. z o.o. z siedzibą w Raciborzu za cenę 2 484 600,00 zł brutto. 

 

Następnie zebrani przystąpili do omówienia projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu 

(dalej: cennik). 

W związku z zaplanowanym spotkaniem, Starosta o godz. 12.10 opuścił ponownie 

posiedzenie. 

Ze względu na nieobecność Starosty Grzegorza Swobody, mając na uwadze § 66 ust. 1 

Statutu Powiatu Raciborskiego, posiedzeniu przewodniczy Wicestarosta Ewa Lewandowska. 

Dyrektor Elżbieta Kula zapoznała zebranych z proponowanymi zmianami w cenniku 

w szczególności informując, że wychodząc naprzeciw zgłaszanym sugestiom turystów 

proponuje wprowadzenie dodatkowego biletu wstępu normalnego/ulgowego tylko  

do słodowni. Ponadto zamierza wprowadzić do cennika możliwość wynajęcia apartamentu 

dla 4 osób, wykupienia śniadania oraz pakietu „Weekend na Zamku”. Jednocześnie,  
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po dokonanej analizie rynkowej zasugerowała zebranym obniżenie opłat za korzystanie z sal 

restauracyjnych (piwnica domu książęcego i piwnica słodowni). 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk zaproponowała, aby wpisać konkretną datę wejścia w życie 

nowego cennika skorelowaną z upływem terminu na wszczęcie przez wojewodę 

ewentualnego postępowania nadzorczego. 

W toku dyskusji zebrani przyjęli propozycje zgłoszone przez Dyrektora, wnieśli 

autopoprawki do załącznika nr i nr 2 cennika oraz polegające na określeniu, że uchwała 

wejdzie w życie z dniem 1 lutego 2025 r. 

Po zapoznaniu się z informacjami przekazanymi przez Dyrektora Zamku Piastowskiego  

w Raciborzu Wicestarosta Ewa Lewandowska zapytała, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen 

i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń  

i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami do załącznika nr 1  

i nr 2 zgłoszonymi w trakcie posiedzenia oraz polegającymi na określeniu, że uchwała 

wejdzie w życie z dniem 1 lutego 2025 r.? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 3 Członków – 3 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu  

wraz z autopoprawkami do załącznika nr i nr 2 zgłoszonymi w trakcie posiedzenia  

oraz polegającymi na określeniu, że uchwała wejdzie w życie z dniem 1 lutego 2025 r. 

 

Następnie Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego dotyczącego wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności 

publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu 

wraz z ww. autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

858093. 

Wicestarosta Ewa Lewandowska zapytała, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego 

wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie  

z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z ww. autopoprawkami? 
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Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 3 Członków – 3 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego wysokości cen i opłat za usługi  

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku 

Piastowskim w Raciborzu, wraz z autopoprawkami, o których mowa powyżej. 

Po zmianach, Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest  

w Wydziale Organizacyjnym. 

Dyrektor Elżbieta Kula poinformowała zebranych, że od dnia 25 listopada br. z oferty 

noclegowej Zamku można skorzystać na Booking.com. 

O godz. 13.00 Dyrektor Zamku Piastowskiego w Raciborzu opuściła posiedzenie,  

a do zebranych ponownie dołączył Starosta Grzegorz Swoboda i przejął prowadzenie obrad.  

 

Starosta poinformował zebranych, że Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach nadesłał 

projekt umowy o dofinansowanie „Remontu odcinka drogi powiatowej nr 3529 S Krzanowice 

– Borucin”. Warunkiem podpisania umowy przez Wojewodę Śląskiego jest dostarczenie 

przez Powiat Raciborski dokumentu potwierdzającego zabezpieczenie wkładu własnego,  

tj. uchwały budżetowej na kwotę 1 237 774,00 zł, tj. połowy wartości szacunkowej zadania, 

na którą opiewał wniosek. Równolegle prowadzona jest korespondencja i rozmowy 

telefoniczne z Burmistrzem Gminy Krzanowice w sprawie współfinansowania zadania,  

tj. zabezpieczenia środków finansowych na 2025r. i podjęcia uchwały o pomocy finansowej 

dla Powiatu Raciborskiego na realizację przedmiotowego zadania. 

Po dyskusji, Zarząd zaakceptował propozycję Starosty, aby na chwilę obecną odstąpić  

od realizacji ww. zadania. 

 

Następnie Starosta wstępnie przedstawił kartę informacyjną Referatu Edukacji dot. polecenia 

Zarządu ws. założeń utworzenia nowej jednostki organizacyjnej – Powiatowy Dom Kultury  

w Raciborzu. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem UID 

856265. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego postanowił, że do omówienia karty informacyjnej                         

dot. polecenia Zarządu ws. założeń utworzenia nowej jednostki organizacyjnej – Powiatowy 

Dom Kultury w Raciborzu powróci na kolejnym posiedzeniu. 
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O godz. 13.15 Starosta zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym 

 

Magdalena Powązka 

 

Prowadzący posiedzenie: 

Starosta 

 

Grzegorz Swoboda 

 

 

wz. Starosty    

     

Ewa Lewandowska 

Wicestarosta 
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Załączniki: 

1. Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 26 listopada 2024 r. 

2. Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 26 listopada 2024 r. 


